
Boligministeren vil nedlægge små lejligheder for at ændre dem til 
»familieboliger«
Har boligministeren Carsten Hansen sovet i timen?

Af Karsten A. Krabbe.

Boligministeren vil bruge penge fra Landsbyggefonden til at lægge små lejligheder sammen for at ændre dem 

til »familieboliger«.

Sikke noget sludder: 

 • Antallet af enlige stiger i Danmark.

 • Der fødes færre og færre børn.

 • Der er en voldsom efterspørgsel på små, billige lejligheder!

 • Der bliver færre og færre familier!

 • Tværtimod bor der allerede enlige i store lejligheder over 80 kvm. pga. skilsmisse mm.

Og så er der det moralske:

 - HVORFOR skal vi beboere der bor i de små lejligheder fordrives fra vores lejligheder?

 - HVOR skal vi så bo?

 - HVORFOR skal vores penge i Landsbyggefonden bruges på "familier", som ikke har betalt en krone til denne 

fond?

Boligministeren mener, at hans forslag skal skabe mere tryghed!

Det er jo det stikmodsatte, der sker:

 • Vi beboere, der bliver ramt, er meget meget utrygge. Ikke nok med, at vores lejligheder forsvinder hen over 

hovedet på os, men vi kan simpelthen ikke finde lejligheder vi kan betale.

Jeg synes, det er skandaløst, hvis boligministerens forslag realiseres!
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